

Dagsorden bestyrelsesmøde Gårdlavet 15. marts 2023 kl. 19 hos Karina

Til stede: Allan L. Jørgensen (Sch. 19), Anne Katrine Preisler (Svan. 8-10), Karina Jensen (Sch. 15), Katrine von Müllen (Gl.K. 78), Lotte Kristensen, (Svan. 6), Trine Rasborg (Gl.K.80/Svan. 4)

1. Godkendelse af referat 11. januar 2023 (bilag)

Godkendt

2. Status på projekter:

- a. Reparation af de revnede stolper i hegnet ud for bunkeren på Svanholmsvej. Lotte kontakter en anden smedje for et tilbud.
- b. Legeredskaber: Katrine og Anne Katrine har holdt møde med legepladsfirma, som er kommet med tilbud. Legepladsudvalget mødes og taler om det og sender indstilling rundt på mail.
- c. Gennemgang af træer/evt. plantning af nye (Bilag: forslag om frugttræer):

. Pilen er blevet beskåret, så der nu står en stor stamme efter anbefaling fra arborist og gartner. De mange vandris i toppen er væk, man kunne ikke alene tynde ud i dem, da der efter flere beskæringer var svage grene.

I forbindelse med klipning af vedbend på gavlen af Svanholmsvej 6 er der opstået skader på facaden. Vi skal kontakte bestyrelsen for foreningen omkring dette.

Ved seneste gårdvandring foreslog Gerd, at vi planter 2-3 frugttræer på plænen i den sydlige del af gården, da de nuværende træer er ved at gå ud og inden for nogle år vil skulle fældes. Trine får tilbud fra Altanalfen.
- d. Cykeloprydning:

47 cykler er blevet samlet ind og afventer afhentning af politiets hittegods. En del af dem er dog forsvundet løbende.
- e. Entreprise på gårdmand og gartner - nyt udbud.

Gartnergruppen har holdt møde med Sven Bech. Vi skal huske at give besked til Sven Bech, hvis der er opgaver, som ikke er udført (f.eks. manglende lys, farligt affald, som skal afhentes). Alle i bestyrelsen melder ind til Anne Katrine og Mette, som har kontakten med Sven Bech.
- f. Skrald/reducere antal containere og lave oversigtsplancher.

Skraldegruppen afventer svar fra Frb. Kommune på, hvornår vi kan få fjernet beholdere til restaffald og evt. også papir, da vi har for mange af disse.

Når der er overfyldte beholdere, kan vi bede Sven Bech flytte skrald til andre beholdere.

Når der er reduceret og rykket rundt, kan vi lave oversigtsplancher og besked til alle beboere.

3. Placering af ny container til glas:

Vi har fået en container til glas og skal sørge for at bestille tømning og køre den ud på gaden

inden. Anne Katrine laver aftale med Sven Bech om at de skal stå for dette og at containeren skal stå ved siden af storskraldsrummet (ud mod gaden).

4. **Nærhave Gl Kongevej 80/Svan4:** forslag om en cirkel mere med kunstgræs (pris 15.000 inkl. moms)
Bestyrelsen besluttede at bestille en cirkel mere. Der er ikke brugt det fulde beløb, som var afsat til nærhaven.
5. **Budget 2023:** hvilke projekter vil vi prioritere i 2023? (Bilag: ønskelisten)
Anne Katrine laver sammen med Allan et udkast til budget og sender rundt. Vi mødes og drøfter det d. 17. april.
6. **Generalforsamling 2023:** dato og eventuelle forslag
Generalforsamlingen afholdes d. 31. maj kl. 19.
7. **Forslag fra beboere:**
 - a. Forslag fra Ditlev om fuglekasser.
Søren vil gerne lave arrangement med fuglekasser.
8. **Evt.**
Vi bestiller sandrensning igen i år i stedet for udskiftning.

Næste bestyrelsesmøde:

10. maj kl. 19